
 

Akademický senát UK FTVS 
 

     

 Č.j.: AS-14/2013 

 

Zápis z řádného zasedání ze dne 10. 12. 2013 v 13.00 hod 

 
Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Kohlíková, Heller, Kaplan, Bunc, Pokorná, Tůma, 

Flemr, Jelen, Panská, Baláš, Vomáčko, Petr, Hojka, Coufalová 

Studentská komora (s): Novotný, Česák, Blažek 

Omluveni: Pecinová (s), Pánková (s), Vokoun (s), Omcirk (s) 

 

Hosté: (bez titulů): Barac 

 

 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Na úvod seznámila předsedkyně AS UK FTVS Kohlíková se změnou programu z důvodu 

účasti vedení fakulty na promocích v Karolinu. Místo bodu Vystoupení vedení fakulty bude 

zařazen bod týkající se projednání návrhu dílčí změny přílohy č. 6 Statutu UK č. j. 

238/2013. Nikdo ze senátorů nevznesl proti změně programu námitku. 

Hlasování o programu zasedání 10. 12. 2013: (17-0-0) (pro-proti-zdržel se). 

Usnesení 01/12/2013: AS UK FTVS schválil Program zasedání 10. 12. 2013. 

2. Projednání a schválení zápisu ze zasedání 12. 11. 2013 

Senátor Tůma se vyjádřil, že by bylo vhodné do zápisu z volebního zasedání 12. 11. 2013 

uvést, že dotyční kandidáti splnili podmínky pro kandidaturu. Místopředseda Kaplan 

podotkl, že informace o splnění podmínek jednotlivými kandidáty, které byly stanoveny AS 

UK FTVS na zasedání dne 10. září 2013, je obsažena v zápisu volební komise (číslo zápisu 

VKD 05/13).  Senátor Tůma byl dotázán, zda požaduje změnu zápisu AS FTVS UK ze dne 

12. 11. 2013, senátor Tůma se k otázce vyjádřil negativně. 

Hlasování o zápisu ze zasedání 12. 11. 2013: (16-0-1).  

Usnesení 02/12/2013: AS UK FTVS schválil Zápis ze zasedání 12. 11. 2013. 

3. Seznámení s návrhem dílčí změny přílohy č. 6 Statutu UK č. j. 238/2013 

Předsedkyně Kohlíková seznámila senátory s návrhem dílčí Změny přílohy č. 6 Statutu UK 

č. j. 238/2013. Materiály jsou dostupné na http://www.cuni.cz/UK-5482.html. AS FTVS UK 

by měl odevzdat vyjádření k tomuto návrhu do 10. 1. 2013.  

http://www.cuni.cz/UK-5482.html


Z tohoto důvodu bude příští zasedání posunuto z původně plánovaného 14. 1. 2014 na 

datum 7. 1. 2014, opět od 13 hod. Senátoři neměli proti této změně výhrady. 

 

4. Projednání smlouvy o pronájmu nebytových prostor pro Český olympijský výbor  

Předsedkyně AS FTVS UK Kohlíková uvedla, že vzhledem k účasti vedení fakulty na 

promocích by o tomto bodu měl informovat Ing. Barac z Centra informatiky, který v době 

zahájení projednávání bodu nebyl k zastižení. Senátor Bunc navrhl stažení bodu z programu 

s odůvodněním, že se nedostavil nikdo, kdo by návrh okomentoval a zodpověděl případné 

dotazy senátorů. Proběhla diskuse ohledně učeben, o které má ČOV zájem a přesunutí 

počítačové učebny do jiných prostor. Ing. Barac se v průběhu projednávání dostavil a 

informoval o zamýšleném zrušení počítačové učebny UB1-1 a používání pouze počítačové 

učebny UD2-1, která má kapacitu 14 míst. Eventuálně by se dalo uvažovat o stavebních 

úpravách a rozšířit kapacitu o cca 4 místa. Bylo by možné do zamýšlené počítačové 

místnosti instalovat turniket a kamery a vstup zpřístupnit na kartu. Konstatoval, že 

vytíženost současné počítačové učebny byla nízká. V současné době se investuje do 

bezdrátové sítě, rozšiřuje se Eduroam, který využívají i studenti, takže není takový tlak na 

tuto učebnu. Proběhla diskuse ohledně potřeby, kapacity a využití počítačové učebny 

vzhledem k realizování zápočtových testů. Senátor Bunc zopakoval návrh o stáhnutí tohoto 

bodu z programu, jelikož podklady pro jednání nebyly odpovídajícím způsobem připraveny. 

Senátor Novotný upozornil, že viděl komunikaci s IT oddělením ohledně využitelnosti 

počítačové učebny a že se případné přesunutí této učebny mohlo projednávat již dříve. 

Akademický senát UK FTVS jednohlasně vyjádřil podporu návrhu spolupráce s Českým 

olympijským výborem ve formě dlouhodobého pronájmu nebytových prostor na FTVS.m 

olympijským výborem, bohužel však musí konstatovat, že návrh nebyl připraven tak, aby jej 

AS UK FTVS mohl projednat a schválit. AS FTVS žádá o zpřesnění podkladových 

materiálů. Písemné vyjádření vedení UK FTVS je připojeno k zápisu. 

 

5. Hodnocení výuky 

Senátor Novotný seznámil plénum s podrobnostmi hodnocení výuky studenty. Současné 

vedení školy doporučilo, aby další hodnocení proběhlo až s novým vedením fakulty. Navrhl 

vytvoření pracovní skupiny, jejímž úkolem by byla komunikace s pověřenými osobami na 

jiných fakultách, tvorba harmonogramu, organizační stránky hodnocení a legislativní 

zařazení. Informoval, že několik fakult UK provádí hodnocení přes SIS. Proběhla obsáhlá 

rozprava  



k hodnocení výuky a nakládání s výsledky hodnocení. Hodnotit výuku je povinnost 

vyplývající ze zákona a AS má pouze kontrolní funkci. 

 

6. Různé 

Senátor Novotný informoval o obnovení konzultačních hodin a e-mailové adresy studentské 

komory. Přišly dva podnětné maily. Prvním byl dotaz na možnost bezplatného využití 

fakultních sportovišť studenty FTVS. Na toto téma proběhla diskuse. Otázka se týká spíše 

provozního řádu. Druhá otázka se týkala možnosti vybudování odpočívárny pro studenty, 

kteří např. jsou aktivními sportovci. Toto spadá do kompetence vedení fakulty a proděkana 

pro rozvoj. 

Dále senátor Novotný upozornil, že na minulém zasedání bylo odsouhlaseno složení 

disciplinární komise a na webových stránkách fakulty je stále špatné složení. Bylo 

podotknuto, že zápis se schvaloval až dnes. 

Místopředseda AS FTVS a předseda Volební komise pro volby kandidáta na děkana Kaplan 

podrobně informoval akademický senát FTVS o probíhající korespondenci s Mgr. et Ing. 

Milošem Fialou, Ph.D., týkající se předložení veškerých požadovaných materiálů všemi 

kandidáty na děkana. V této záležitosti se sešla v pátek 15. 11. 2013 volební komise a 

vyjádřila se, že všichni kandidáti splnili požadované náležitosti. S tímto závěrem byl dr. 

Fiala písemně obeznámen. Poté dr. Fiala písemně zaslal dotaz, zda všichni tři kandidáti 

dodrželi AS UK FTVS určený postup pro podávání návrhů. Volební komise se 

k projednávání dotazu sešla před jednáním AS UK FTVS a konstatovala, že: do 1. listopadu 

2013 všichni tři kandidáti podali všechny náležitosti, které AS UK FTVS požadoval. Tím 

byl dodržen určený postup AS UK FTVS pro podávání návrhů. AS UK FTVS vzal toto 

sdělení na vědomí.  Dr. Fiala bude písemně obeznámen se závěry volební komise. 

Místopředseda Heller navrhl zvážit možnosti využití pro účely zápočtových testů počítačové 

učebny s větší kapacitou či dostatečnost menší učebny. Proběhla krátká diskuse s odkazem 

na příští jednání AS UK FTVS. 

 

Zapsala: Coufalová 

 Za AS UK FTVS 

 předsedkyně doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc. 

 

 



Na vědomí: doc. PhDr. Vladimír Süss, Ph.D., děkan UK FTVS 

   Ing. Tomáš Fořter, tajemník UK FTVS 


